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Številka: 900-5/2014-3  
Nova Gorica, 6. februarja 2014                                                                                                                                                        

                                                                                                                         
P O R O Č I L O 

 
o izvršenih sklepih 34. seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 23. januarja 2014  

 
 
 

34. SEJA MESTNEGA SVETA, 23. januar 2014  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu poročila o izvršenih sklepih 10. 
izredne seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 11. 
decembra 2013, 33. seje Mestnega sveta MONG, ki je 
bila 19. decembra 2013 in nadaljevanja 33. seje 
Mestnega sveta MONG, ki je bila 7. januarja 2014   

●   

2. Sklep o imenovanju Radivoja Erzetiča iz Nove Gorice 
v Nadzorni svet Stanovanjskega sklada MONG. 
Mandat začne teči 1. februarja 2014 in traja štiri leta.  

●   

3. Sklep o izdaji soglasja z imenovanjem Rajka Lebana, 
Modrej, za direktorja Goriške lokalne energetske 
agencije, Nova Gorica  

●   

4.  Obvezna razlaga 35. e člena Odloka o prostorskih 
ureditvenih pogojih za posege v prostor na mestnem 
območju Nove Gorice  

●   

5. Sklep o seznanitvi s Poročilom o opravljenem nadzoru 
Nadzornega odbora MONG na oddelku za okolje, 
prostor in javno infrastrukturo  

●   

6. Sklep o seznanitvi s Poročilom o opravljenem nadzoru 
Nadzornega odbora MONG – pogodba sklenjena med 
MONG, Javnim zavodom za sport Nova Gorica in 
Nogometnim društvom Gorica  

●   

7. Sklep o seznanitvi s Poročilom o opravljenem nadzoru 
Nadzornega odbora MONG – proračunske postavke 
10.049, 10.052, in 10.146 Zaključnega računa MONG 
za leto 2012 

●   

8. Sklep o sprejemu Poročila o izvajanju akcijskega 
načrta v okviru projekta Občina po meri invalidov v 
MONG za leto 2013, januar 2014 

●   

9. O predlogu Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zdravstveni dom Nova Gorica se ponovno opravi prva 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe 

 ●  
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in mnenja iz razprave.  

10. Sklep o izdaji soglasja k ekonomski ceni socialno 
varstvene storitve pomoč družini na domu kot socialna 
oskrba na domu v višini 16,57 EUR za efektivno uro. 

●   

11. Za uporabnike storitve socialna oskrba na domu je  
Cena za uro socialne oskrbe na domu 3,90 EUR. 
Cena ure socialne oskrbe na domu, opravljene na dan 
nedelje, se poveča za 40 %, na dan državnega 
praznika ali dela prostega dne pa za 50 %, samo za 
stroške dela.  

●   

12. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom o izvedenih 
ukrepih po akcijskem načrtu Lokalnega energetskega 
koncepta in njihovih učinkih MONG za leto 2013, ki ga 
je pripravil občinski energetski menedžer GOLEA 

●   

13. MONG naj v pripravo strateškega načrta za daljinsko 
ogrevanje v Novi Gorici vključi tudi predstavnika 
GOLEE. 

 ●  

14. Sprejme se Program izvajanja gospodarske javne 
službe urejanje in čiščenje javnih površin na območju 
MONG za mesto Nova Gorica za leto 2014, ki ga je v 
januarju 2014 pripravil koncendent na podlagi 
predloga programa koncesionarja Komunale d.d. Nova 
Gorica . 

●   

15. Sprejme se Program izvajanja gospodarske javne 
službe urejanje in čiščenje javnih površin na območju 
MONG za naselja Solkan, Kromberk, Rožna Dolina in 
Pristava, ki ga je v januarju 2014 pripravil koncendent  
na podlagi predloga programa koncesionarja Želve 
d.d. Ljubljana.  

●   

16. Sprejme se Program izvajanja gospodarske javne 
službe vzdrževanje občinskih javnih cest na območju 
MONG za naselje Nova Gorica, Solkan, Kromberk, 
Rožna Dolina in Pristava, ki ga je v januarju 2014 
pripravil koncendent na podlagi predloga programa 
koncesionarja Komunale d.d. Nova Gorica.  

●   

17. Sprejme se Program izvajanja gospodarske javne 
službe vzdrževanje občinskih javnih cest na območju 
MONG za območje izven naselij Nove Gorice, 
Solkana, Kromberka, Rožne Doline in Pristave, ki ga je 
v januarju 2014 pripravil koncendent na podlagi 
predloga programa koncesionarja Cestnega podjetja 
d.d. Nova Gorica.  

●   

18. Odlok o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem 
načrtu MONG 

●   

19. Odlok o urejanju in oddaji urbanih vrtov v zakup ●   

20. Odlok o OPPN Vodovodna  ●   

21. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 
parc.št. 809/11 k.o. Rožna Dolina, parc.št. 809/28 k.o. 
Rožna Dolina in parc.št. 4902/2 k.o. Branik 

 ●  

22. Letni načrt pridobivanja stvarnega premoženja Mestne 
občine Nova Gorica v letu 2014, ki ga je Mestni svet 
MONG sprejel dne 19. 12. 2013 se dopolni skladno z 
Letnim načrtom pridobivanja stvarnega premoženja 

 ●  
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MONG v letu 2014 – dopolnitev januar 2014, ki je 
sestavni del tega sklepa. Ureditev pravnega statusa 
nepremičnin, ki so predmet pridobivanja, je pogoj za 
veljavnost točke 1. tega sklepa. 

23. Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem 
MONG v letu 2014, ki ga je Mestni svet MONG sprejel 
dne 19. 12. 2013 se dopolni skladno z Letnim načrtom 
razpolaganja s stvarnim premoženjem MONG v letu 
2014 – dopolnitev januar 2014, ki je sestavni del tega 
sklepa. Ureditev pravnega statusa nepremičnin, ki so 
predmet razpolaganja, je pogoj za veljavnost točke 1. 
tega sklepa. 

 ●  

24. Sklep o seznanitvi s Predlogom ukrepov KENOG-a za 
optimizacijo poslovanja in znižanja stroškov s ciljem 
poceniti oskrbo odjemalcev s toploto, z dne 15. 
januarja 2014. 

●   

25. MONG naj čim prej pripravi strategijo, iz katere bo 
razvidna jasna usmeritev s konkretnimi projekti v zvezi 
z daljinskim ogrevanjem v Novi Gorici. 

 ●  

26. Projektna pisarna naj najkasneje do 15. 2. 2014 skliče 
sestanek, na katerega se povabi predstavnike 
KENOG-a in GOLEE z namenom (in se skuša) 
poiskati finančne vire za potrebne investicije v 
daljinsko ogrevanje iz naslova nove finančne 
perspektive 2014 – 2020. 

●   

27. Čim prej je potrebno sprejeti dopolnitev Lokalnega 
energetskega koncepta MONG.   

 ●  

 
 
 
NADALJEVANJE 33. SEJE MESTNEGA SVETA, 7. januar 2014 
 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

3. Pristojni organ naj preveri oblikovanje svetov krajevnih 
skupnosti tudi v ostalih krajevnih skupnostih v MONG. 

 ●  

8. Sklep o umiku predloga Odloka o spremembi odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na 
območju MONG. Pridobiti je potrebno pravno mnenje 
o umestnosti sprejemanja predlaganega odloka po 
izteku koledarskega leta. 

●   

9. Sklep o ugotovitvi, da nepremičnini parc.št. 2514/7 
dvorišče v izmeri 47 m2 k.o. Banjšice in parc.št. 
2935/16 cesta v izmeri 39 m2 k.o. Bate ne služita več 
namenu, zaradi katerega jima je bil status dodeljen. 
Uprava MONG izda odločbo o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra za zgoraj navedeni 
nepremičnini.   

 ●  

 
 

 
33. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2013 
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zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

3. V letu 2014 se realizira izgradnja Servisnega objekta v 
Športnem parku v Novi Gorici v skladu s projektno 
dokumentacijo. MONG zagotovi dodatno financiranje 
za izvedbo projekta. 

 ●  

 
 

 
10. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 11. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

5. Občinsko upravo se zadolži, da pristopi k pripravi 
strategije nastopanja do državnih institucij z namenom 
ohranjanja oziroma privabljanja novih državnih 
subjektov na naše območje. K temu naj povabi tudi 
sosednje občinske uprave. Prav tako naj skupaj 
pripravijo strategijo odpiranja novih delovnih mest na 
našem območju, tako v javnem kot zasebnem sektorju. 
Ta dokument naj predvidi konkretne ukrepe in 
spodbude za odpiranje novih delovnih mest. 

 ●  

6. Mestni svet pooblašča župana MONG, da se z upravo 
Nove KBM d.d. v roku 60 dni dogovori za partnerski 
odnos med banko in občino, v smislu, da uprava Nove 
KBM d.d.: 
- imenuje v podružnici v Novi Gorici organ, ki bo 
pristojen za odločanje o podeljevanju kreditov lokalnim 
gospodarskim družbam in lokalnemu prebivalstvu, 
- zagotovi primeren fond sponzorskih oz. donatorskih 
sredstev na območju poslovanja podružnice Nova 
Gorica (vse sorazmerno glede na obseg poslovanja 
podružnice Nova Gorica v razmerju z ostalim delom 
NKBM d.d.) 
- ne posega v obstoj in ustroj lokalne leasing družbe. 
V kolikor se  županu z upravo Nove KBM d.d. ne uspe 
dogovoriti  za ustrezen partnerski odnos iz prvega 
odstavka, pooblašča mestni svet župana, da se za tak 
partnerski odnos poskusi dogovoriti z drugo banko s 
sedežem v Sloveniji. 
O dogovorih iz prejšnjih odstavkov obvesti župan 
mestni svet in lokalno javnost o tem, da bo izvajanje 
partnerskega odnosa z drugo banko odvisno od višine 
depozitov lokalnih gospodarskih družb in lokalnega 
prebivalstva pri tej partnerski banki. 

 ●  

 
 
 
32. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. novembra 2013 
 
 
zap. SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V NI IZVRŠEN 
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št. IZVRŠEVANJU 

11. V točki 1. Celostna teritorialna strategija 2020, naj se 
točka b.) zadnjega odstavka glasi: »b) promocija in 
revitalizacija kulturno-naravne dediščine ter njeno 
vključevanje v čezmejno izobraževalno in turistično-
gospodarsko ponudbo (pilotni projekt Povodje Soče). 
V točki 2. Pilotni ukrepi, naj se cilja 1 in 3 projektne 
ideje glasita: - ovrednotenje krajine ob povodju reke 
Soče in – arhitektonska in funkcionalna revitalizacija 
kulturnozgodovinskih spomenikov čezmejnega 
območja. 
Vsebino projekta energetika je potrebno zastaviti širše 
kot projekt pametne skupnosti s področji: energija, 
mobilnost, industrija, voda in zrak. 
Člane odbora za gospodarstvo je potrebno seznaniti z 
informacijo o predstavnikih MONG-a v odborih EZTS-
GO. 
Predstavniki MONG v skupščini in odborih EZTS-GO 
naj člane odborov in komisij mestnega sveta redno 
seznanjajo z delom skupščine in odborov, tako, da bi 
lahko tudi člani odborov in komisij mestnega sveta s 
svojim znanjem in izkušnjami lahko pripomogli k 
kvalitetnejšemu delu EZTS-GO.    

 ●  

12. Odbor za socialno varstvo in zdravstvo je potrebno 
sproti obveščati o spremembah celostne teritorialne 
naložbe s pilotnimi ukrepi. 

 ●  

15. MONG naj preveri upravičenost takšnega dviga cen za 
odlaganje odpadkov v luči dejstva, da je Komunala 
Nova Gorica d.d., solastnica podjetja EMBAKOM, ki se 
ukvarja s predelavo odpadnih surovin in si tako 
ustvarja dodatni zaslužek. 

●   

 
 
 
31. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. oktober 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

12. Strategijo o športu v MONG bo potrebno sprejeti takoj, 
ko bo na nacionalni ravni sprejeta potrebna področna 
zakonodaja. 

 ●  

 
 
 
9. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 24. september 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

2. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi MONG 
pripravo dokumenta varčevalnih in protikriznih 
ukrepov. Rok za pripravo dokumenta je do 31. 12. 
2013.  

●   

3.  Izdelan investicijski program je predpogoj za uvrstitev  ●  
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investicij v proračun. Svetnike MS je potrebno z 
investicijami seznaniti pred sprejemanjem proračuna.  

4. MONG naj se aktivno vključi v reševanje odkupa 
oziroma stečajnega postopka MIP-a in zagotovi pomoč 
pri odkupu komunalne infrastrukture na območju 
gospodarske cone MIP ter spodbuditi iniciativo s 
sosednjimi župani oziroma občinami v zvezi s tem.  

 ●  

 
 
 
NADALJEVANJE 30. SEJE MESTNEGA SVETA, 24. september 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

7. Zaradi prijav na sredstva programa Leader je potrebno 
združiti višinski in nižinski del območja MONG v 
enoten program Leader. 

 ●  

8. Po sprejemu regijskega razvojnega programa in 
sektorskih projektov se le-te predstavi Mestnemu svetu 
MONG.  

 ●  

 
 

 
29. SEJA MESTNEGA SVETA, 11. julij 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

 25. Sklep, da se javni zavod Zdravstveni dom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica s 1. 1. 2014 
pripoji javnemu zavodu Zdravstveni dom Osnovno 
varstvo Nova Gorica  

 ●  

26.  Po sprejetju sklepa o pripojitvi na vseh občinskih 
svetih občin ustanoviteljic uprava MONG pripravi 
ustrezne pravne akte za pripojitev.  

●   

 
  

 
 

28. SEJA MESTNEGA SVETA, 30. maj 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

11. Občinski upravi se priporoča, da pripravi načrt 
sodelovanja z GOLEO v smislu povečanega obsega 
sodelovanja.  

●   

 
  
 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V NI IZVRŠEN 
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št. IZVRŠEVANJU 

2. Mestni svet nalaga županu, da skupaj z ostalimi 
župani občin Brda, Kanal, Miren-Kostanjevica, 
Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko izpelje vse 
postopke, da pridobijo večinsko lastništvo v Komunali 
Nova Gorica d.d.  

 ●  

 
 
 
25. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. februar 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

4. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi, da v 
najkrajšem možnem času pripravi vso potrebno 
dokumentacijo in izvede vse postopke za postavitev 
in upravljanje vlečnice ali tekočega traku za otroško 
smučišče v dolžini cca 250 metrov.   

 ●  

6. MS MONG nalaga občinski upravi MONG, da v 
najkrajšem možnem času poišče najboljšega 
ponudnika, ki je zainteresiran investirati v smučišče in 
letni turizem na Lokvah.  

 ●  

21. Od današnje seje dalje naj se v vsa pripravljena 
poročila in plane, ki so gradivo za obravnavo na 
mestnem svetu, vključi še stolpec, v katerem bo 
podatek, v kolikšnem času se bodo stroški investicije 
povrnili (Lokalni energetski koncept MONG – Golea). 

●   

 
 
 
6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 4. december 2012   
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU  

NI IZVRŠEN 

3. Pred izborom koncesionarja za opravljanje izbirne 
lokalne gospodarske javne službe izvajanja javne 
razsvetljave v MONG je potrebno pridobiti soglasje 
mestnega sveta k izbiri koncesionarja na podlagi 
finančne analize in k osnutku koncesijske pogodbe.  

 ●  

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 

 Statutarno-pravni komisiji: 
 
  -      svetnice Kaje Draksler – naslednji predlog:  

Večkrat smo že poudarili kako problematična je časovnica prejemanja gradiv in 
sklicevanja sej odborov, komisij, saj je gradivo v tako kratkem času težko predelati. 
Poleg slednjega težavo predstavlja ura sklicevanja odborov in komisij, ki so pogosto 
sklicane za 13. uro ali 14. uro, kar mnogim, predvsem mladim in delovno aktivnim 
onemogoča redno udeležbo zaradi službenih obveznosti.  
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Predlagam spremembo Poslovnika MS MONG, natančneje njegovo dopolnitev s 
členom, ki se glasi: »Seje delovnih teles so lahko sklicane pred 15. uro le ob pisnem 
soglasju vseh članov delovnega telesa.« 

 
  -      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pobudo: 

Poslovnik Mestnega sveta MONG ne vsebuje določb, ki bi določale dopisne seje, 
čeprav se lahko znajdemo v situaciji, ko ni mogoče sklicati izredne seje mestnega sveta 
in tako ni omogočeno odločanje in glasovanje o zadevah, ki so vsebinsko in datumsko 
vezane na posamezno področje, v primerih ko ne gre za odločanje o proračunu in 
zaključnem računu občine, o splošnih aktih, s katerimi se v skladu z zakonom 
predpisujejo občinski davki in druge dajatve ter o zadevah, iz katerih izhajajo finančne 
obveznosti občine.  
Poslovniki občin Maribor, Novo mesto, Velenje, Ptuj, Postojna, Domžale, Črnomelj, 
Kranjska gora, Lenart, Lendava, Laško, Poljčane, Mozirje, Ribnica, Brežice, Beltinci, 
Hrpelje-Kozina, Ruše, Straše, Mežica in drugih občin vsebujejo določbe v zvezi z 
dopisnimi sejami, kadar ni pogojev za sklic izredne seje občinskega sveta. 
Dajem svetniško pobudo, da se v Poslovnik Mestnega sveta MONG, v poglavje IV. Seje 
mestnega sveta, pod točko 4.1. Sklicevanje sej, predsedovanje in udeležba na seji, 
doda nov člen v zvezi z dopisno sejo z naslednjo vsebino in določbami: 
»Dopisna seja se opravi, kadar ni pogojev za sklic izredne seje občinskega sveta. Na 
dopisni seji ni mogoče odločati o proračunu in zaključnem računu občine, o splošnih 
aktih, s katerimi se v skladu z zakonom predpisujejo občinski davki in druge dajatve ter 
o zadevah, iz katerih izhajajo finančne obveznosti občine.  
Dopisna seja se opravi na podlagi elektronsko vročenega vabila s priloženim gradivom 
ter predlogom sklepa, ki naj se sprejme, ter z glasovanjem po elektronski pošti. Glede 
na način izvedbe dopisne seje mora sklic seje vsebovati tudi rok trajanja dopisne seje 
(točen datum in čas trajanja seje, to je, do katere ure se šteje trajanje seje).  
Dopisna seja je sklepčna, če je vabilo poslano vsem članom občinskega sveta, od 
katerih jih je osebno vročitev potrdilo več kot polovica. Šteje se, da so osebno vročitev 
potrdili člani, ki so glasovali.  
Predlog sklepa, ki je bil predložen na dopisno sejo, je sprejet, če je za sklep glasovala 
večina vseh članov občinskega sveta.  
O dopisni seji občinskega sveta se vodi zapisnik, v katerem mora biti navedeno: število 
članov občinskega sveta, ki jim je bilo vročeno gradivo, seznam članov občinskega 
sveta, ki so glasovali, poimensko, koliko članov občinskega sveta je glasovalo za 
predlog in koliko proti predlogu, rezultat glasovanja in sklepi, ki so bili sprejeti.  
Zapisnik o dopisni seji občinski svet potrdi na prvi naslednji redni seji.»  

 
 

 Županu oziroma kabinetu župana: 
 
  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednje vprašanje:  

Gostinci in drugi, ki imajo svoje lokale in trgovine na Bevkovem trgu, pričakujejo 
precejšen izpad dobička, nekateri se bojijo celo za preživetje lokala. Zanima me, zakaj 
nimajo možnosti, da zaradi izpada dobička zaprosijo občino za odškodnino? Zanima me 
tudi, zakaj so nekateri dobili zagotovilo za odškodnino že ob podpisu soglasja in zakaj 
vsi preostali ne?  

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji predlog:  

Mestna občina Nova Gorica je do sedaj  ob svojem prazniku namenila pozornost 
pomembnim Goričanom  (lani Silvan Furlan, predlani Silvester Komel…) kar je zelo 
pohvalno. Letos, 9. aprila 2014 mineva 160 let od rojstva Pavline Doljak Pajk, ki je že za 
življenja pridobila glas ene od štirih »klasičnih« ženskih pesnic oz. pisateljic 
slovenskega slovstva, poleg Fany Hausmannove, Josipine Turnograjske-Urbančič 
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Tomanove in Luize Pesjakove.  Po številu napisanih del pa je Pavlina Doljak Pajk vse tri 
presegla, v pripovedni prozi je bila tudi naša prva literatka , ki je usvojila sodobno 
pripovedno uprizoritveno tehniko. Literarna zgodovina ji pripisuje posebne zasluge za 
tako imenovano družinsko in še posebno žensko povest. Imenujejo jo tudi narodna 
literarna dama. 
Poleg pesniške zbirke je ustvarila šest romanov, osem novel ter sedem povesti in veliko 
člankov in razprav.  Univerza v Novi Gorici-slovenistika, Goriški literarni klub in 
Slavistično društvo skupaj pripravljajo na njen rojstni dan, 9. aprila, simpozij o Pavlini 
Doljak Pajk v Solkanu, na sedežu KS in ob tej priložnosti se bo odkrila tudi spominska 
plošča na hiši Frankovih, kjer je živela. Goriški literarni klub je na gradu Kromberk v letu 
2013  pripravil večer posvečen Pavlini Doljak Pajk.  
Predlagam, da se mestna občina z umestitvijo pisateljice 19. stoletja v program 
praznovanj oddolži spominu nanjo in letošnje leto poimenuje po njej (leto pisateljice in 
pesnice Pavline Doljak Pajk). 
 

  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:  
Obljubljena obnova Bevkovega trga se je pričela in do komisije za Les, ki jo je imenoval 
mestni svet in pripravlja niz ukrepov za povečano rabo lesa v MONG, je prišla vest, da 
se za Bevkov trg naročajo klopi iz sibirskega macesna, češ, da je ta veliko bolj trajen, 
prav tako seveda tudi neprimerno dražji.   
Sama si drznem trditi, da izbira ni najbolj primerna, prvič zaradi tega ker bi občina 
morala v svojem delovanju pokazati skrb za lesove, ki so avtohtoni in žal mi je, ker se je 
očitno bogato znanje o trajnosti lesa (sečnja ob pravem času, zaščita…) očitno v Novi 
Gorici, ki je bila včasih znana po lesni industriji, porazgubilo ali pa se je pozabilo 
povprašati še tistih nekaj strokovnjakov, ki jih premoremo.  
Pa še, če mi dovolite primer glede trajnosti, na Brdu pri Kranju je razstavljen 500 let star 
lesen kozolec iz domačega lesa. 
Sprašujem, kdo je naročal in izbiral klopi?   
 
 

 Uradu direktorja občinske uprave: 
 
  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednje vprašanje:  

Zakaj so javna povabila in razpisi objavljeni samo v Uradnem listu in na spletni strani 
MONG? Daje se vtis, da se nekaj zakriva in da je že vse v naprej dogovorjeno, zato se 
potencialni prijavitelji niti ne prijavljajo.  

 
  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednji predlog:  

Nekaj prebivalcev Grčne opozarja, da gasilsko vozilo do številnih hiš nima dostopa v 
slučaju požara ali drugih nezgod, ker je parkiranje v ulicah neurejeno in preveč zoža 
cestišče. Predlagam, da se preveri in uredi požarno varnost Grčne, zariše intervencijsko 
pot in uredi parkirišča ob ulici. 

 
  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednjo pobudo:  

V novembru 2013 sem spraševal o geološko geomehanski raziskavi za potrebe 
priprave predinvesticijske dokumentacije za parkirno hišo pod travnikom, ki jo je naročil 
zdaj že bivši vodja kabineta župana. Danes ugotavljam, da sta za isti teren bili 
opravljeni dve geološko geomehanski raziskavi v relativno kratkem času in ker se teren 
ne tako hitro spreminja in dve tovrstni raziskavi nista potrebni, obstaja sum oškodovanja 
občinskega proračuna, zato v skladu s 37. členom Statuta MONG naj Nadzorni odbor 
MONG opravi revizijo obeh naročil in ugotovi, ali je bil v primeru prve ali druge raziskave 
oškodovan občinski proračun. 
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 Projektni pisarni:  

 
-      svetnice Patricije Šulin – naslednje vprašanje:  

Projekt BIMOBIS – Kolesarka mobilnost med Slovenijo in Italijo, naj bi se predvidoma 
zaključila v letu 2015 in poteka v sodelovanju med občinami na slovenskem in 
italijanskem območju pri katerem sodeluje tudi MONG. 
Vrednost projekta se ocenjuje v vrednosti 1.500.000 EUR in je sofinanciran v okviru 
Programa čezmejnega sodelovanja Slovenija-Italija 2007–2013 iz sredstev Evropskega 
sklada za regionalni razvoj in nacionalnih sredstev. Mestna občina ima v okviru tega 
projekta vlogo v delu priprave projektne dokumentacije za urejanje kolesarskih poti ob 
Cankarjevi, Lavričevi in Vojkovi ulici ter poti med Solkanskim mostom in državno mejo, 
njen finančni del pa predstavlja 50.000 EUR. Ker predvidena trasa poti teče tudi ob 
državni cesti, bo investicijo izvajala Direkcija Republike Slovenije za ceste. Glede na 
opustitev nekaterih projektov s strani države me zanima, ali projekt BIMOBIS nemoteno 
poteka, saj je za nas pomemben tako iz vidika vzpostavitve čezmejnega kolesarskega 
kroga, turistične privlačnosti čezmejnega prostora in večje turistične ponudbe. 

 
  -      svetnice Kaje Draksler – naslednje dodatno vprašanje k odgovoru:  

Na prejšnji seji sva s svetnikom Horvatom podala podobno vprašanje. Prejela sva 
odgovor.  
Sama pa bi tu dodatno vprašala, kolikšna je vrednost omenjenega projekta za izvedbo 
del, torej PZI-ja za dela na Ulici Gradnikove brigade, ki ga je pripravilo podjetje Ipod 
d.o.o. in zakaj je bilo za pripravo izbrano prav to podjetje. 

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji predlog in vprašanje:  

Že na samem odprtju rolkarskega poligona, so me nekateri prisotni občani opozorili na 
nezaščiten »bazen« rolkarskega poligona, ki je lahko nevaren za nepazljivega 
sprehajalca pa tudi uporabnika. Tabla, ki opozarja na lastno odgovornost  in varno rabo 
uporabnikov je skoraj neopazna. 
Predlagam, da se ob »bazenu« namesti zaščitna ograja, saj vendar gre za varnost 
občank in občanov. Prav tako me zanima, komu bo MONG zaupala upravljanje 
poligona, saj prvič ni bil ravno poceni in drugič, vsi vemo kaj se dogaja, če ni pravega 
upravljalca? 

 
 
 Oddelku za družbene dejavnosti:  

 
  -      svetnice Kaje Draksler – naslednje vprašanje: 

Imam vprašanje povezano z Domom upokojencev Nova Gorica. Zanima me, kakšne 
postopke vodijo zaposleni v domu ob nezgodah svojih varovancev? Poleg tega me 
zanima tudi, kateri dokument ureja področje dolžnosti zaposlenih (na različnih delovnih 
mestih)?  
Med dokumenti dostopnimi na spletu, tj. Statut Doma upokojencev Nova Gorica,  Hišni 
red Doma upokojencev Nova Gorica in Pravila o socialnovarstvenih storitvah v Domu 
upokojencev Nova Gorica namreč ne zasledim omenjenega poglavja, nekaj gre sklepati 
le iz poglavja Pravice stanovalcev v dokumentu Hišni red. 

 
  -      svetnika Otona Filipiča – naslednje vprašanje: 

Imam eno svetniško vprašanje.  
Glede na to, da sem že večkrat podal vprašanje glede priprave Odloka o sofinanciranju 
kulturne dediščine in vzdrževanja sakralnih objektov, sem dobil odgovor, da je odlok v 
pripravi.  

http://www.dung.si/wp-content/uploads/2012/04/statut_doma_ng.pdf
http://www.dung.si/wp-content/uploads/2012/04/hisni_red_ng.pdf
http://www.dung.si/wp-content/uploads/2012/04/hisni_red_ng.pdf
http://www.dung.si/wp-content/uploads/2012/04/pravila_o_socialnovarstvenih_storitvah_ng.pdf
http://www.dung.si/wp-content/uploads/2012/04/pravila_o_socialnovarstvenih_storitvah_ng.pdf
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Sedaj pa sprašujem, kdaj bo odlok pripravljen in za katero sejo mestnega sveta je 
predvidena obravnava? 

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pismeno pobudo:  

Name se je obrnilo nekaj ljudi z vprašanjem glede zobozdravstvene ambulante v 
Čepovanu. Zanima me, če sploh obratuje oziroma kakšen dogovor je bil sklenjen glede 
na odgovor, ki ga je ga. načelnica posredovala kolegu Petrovčiču na 29. seji mestnega 
sveta, ob obravnavi Poročila zobozdravstvenega varstva za leto 2013? 

 
  -      svetnika Tomaža Horvata, mag. – naslednje vprašanje in pobudo: 

V zadnjem času je tudi v Novi Gorici veliko govora o nasilju v družini, tako o 
povzročiteljih nasilja kot tudi o žrtvah. Vedno več  je družin, ki se ubadajo s socialnimi 
stiskami, brezposelnostjo… in imajo take in drugačne probleme, ki jih potem rešujejo 
vsak na svoj način, žal pa jih mnogo rešuje na tak način, da se potem  nad nekom 
izživlja. Tu me kot prvo zanima statistična primerjava med prijavljenimi primeri nasilja v 
družini med leti 2012–2013, morebiti, če se pozna v tem statističnem pogledu porast 
tega fenomena tudi v Novi Gorici. Kajti v celi državi se to pozna.  
Zanima me, kakšni programi so v Novi Gorici, ki pač obravnavajo te žrtve nasilja in 
hkrati bi dal še pobudo, da se morebiti tudi v Novi Gorici razmišlja o tem, da bi se 
uvedlo tudi programe za povzročitelje nasilja v družini. Kajti vemo, da se to nasilje 
prenaša tudi iz staršev na otroke in tako naprej. Splošni trendi v Sloveniji kot tudi v 
Evropi kažejo na to, da je potrebno izvajati izobraževanje oziroma osveščanje in 
izobraževanje tudi teh, ki povzročajo nasilje.  
Poleg tega me še zanima, kako pri prijavi nasilja v družini sodeluje naš zdravstveni dom 
in sama naša medicinska stroke? S kom sodeluje in ali sodeluje tudi s Centrom za 
socialno delo in drugimi ustanovami, kajti na tem področju še ni izdelane neke 
strategije, pa bi rad, da bomo mogoče tudi mi tu v Novi Gorici eni izmed prvih v državi, 
ki bomo to področje uredili na nek zgleden način, da bomo lahko vzor tudi ostalim 
občinam. 

 

 
 Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe:  
 
  -      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pobudo: 

Lansko zimo je v kratkem obdobju zapadla velika količina snega, ki je povzročila 
nemalo problemov. Stranska cestišča so bila v višje ležečih krajih MONG splužena šele 
pozno popoldne, saj se je, kar je razumljivo, najprej splužilo glavne ceste. Prebivalcem 
v odročnih krajih je bil tako onemogočen pravočasen prihod na delo ali pa ta celo 
onemogočen. Nemalo problemov so prebivalci imeli tudi z dostopnostjo do 
Zdravstvenega doma in bolnišnice, saj so bila stranska cestišča splužena šele pozno 
popoldne.  
Dajem svetniško pobudo, da se za vsako zimsko obdobje pravočasno zagotovi večje 
število izvajalcev, ki izvajajo pluženje cestišč v višje ležečih krajih, za situacijo, podobno 
lanski, v izogib vsem naštetim nevšečnostim. 

 
  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednje vprašanje: 

Na seji 22. 12. 2011 sem predlagal spremembo Odloka o merilih za določitev 
podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij in spremembo Pravilnika 
o postopku obremenjevanja in o višini odškodnin za obremenjevanje nepremičnin v lasti 
MONG. 
Na obe pobudi sem prejel pozitiven odgovor, in sicer: za prvo pobudo, da bo oddelek za 
gospodarstvo preučil možnosti za spremembo veljavnega Odloka ... ter v skladu s tem 
za naslednjo sejo mestnega sveta pripravil predlog sprememb odloka, za drugo 
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pobudo, pa da je smiselna sprememba 17. člena pravilnika, s čimer se jaz popolnoma 
strinjam.  
Zato me zanima, zakaj od takrat ni bilo nič narejeno? Dajem pa tudi predlog, da se to 
uredi do naslednje seje. 

 
 

 Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo: 
  

-      svetnice Kaje Draksler – naslednji predlog:   
Ob rekonstrukciji vrtca Julke Pavletič v Solkanu se je spremenil tudi prometni režim 
neposredno pred vrtcem. Ulica Ludvika Slokarja je postala enosmerna. Že dlje časa pa 
je enosmerna tudi vzporedna ulica, tj. Ob parku. Obe ulici sta za promet zaprti v isto 
smer. Ker gre za povsm neživljenjsko situacijo predlagam, da se analizira smotrnost 
takšne prometne ureditve in se eno izmed obeh omenjenih ulic preuredi tako, da bo 
promet po njej potekal v obratni smeri kot po drugi. 

 
  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednji predlog:  

Predlagam, da se postaja s kolesi in kolesa pri Eda centru odstrani in nekje skladišči, 
ker so že dlje časa izpostavljeni soncu, dežju in drugim vremenskim razmeram in se 
uničujejo, če so še sploh vozno izpravna. 

 
-      svetnika Tomaža Belingarja – naslednje vprašanje in predlog:  

Glede na vsakoletne podatke o prometni varnosti prav pešci predstavljajo eno od najbolj 
izpostavljenih in ranljivih skupin med udeleženci v cestnem prometu. Številne smrtne 
žrtve prometnih nesreč s pešci so večinoma posledica neprimerne vožnje voznikov, 
neprimernega in velikokrat nepredvidljivega obnašanja pešcev, pomanjkanja 
samostojnih površin za pešce in prehodov za pešce z ustreznimi čakalnimi površinami 
ter primerno razsvetljavo. 
V Sloveniji morajo biti, glede na veljavni Zakon o varnosti v cestnem prometu (ZVCP), 
vsi prehodi za pešce na cestah ustrezno osvetljeni in označeni s prometnimi znaki.  
Zanima me, če je sploh kateri od prehodov v naši občini urejen tako, da zadošča 
tehničnim normativom in zakonu? Predlagam, da se neustrezne prehode dodatno 
osvetli in po potrebi doda še elemente in naprave za umirjanje prometa in ločilne otoke 
po potrebi. 
 

  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednjo pobudo:  
Na usmerjevalnih tablah, ki jih postavljajo Mestne storitve d.o.o. po Novi Gorici je kar 
nekaj tiskarskih in drugih napak, zato naprošam, naj nekdo ustrezno to popravi. 
 

  -      svetnika Tomaža Belingarja – naslednji predlog:  
Večkrat sem že opozarjal, da se je v Iztokovi ulici v Kromberku samovoljno in verjetno 
brez pravne podlage na območju zaokroženega naselja prenehalo izvajati obvezno 
gospodarsko javno službo zbiranja gospodinjskih odpadkov. V imenu krajanov Iztokove 
ulice predlagam, da se takoj vzpostavi prvotno stanje glede postavitve kontejnerjev oz. 
če to ni mogoče, da se najde najustreznejše zbirno mesto. Kot alternative zdajšnjemu 
načinu ločenega zbiranja odpadkov predlagam Komunali Nova Gorica, da se uredi 
zbiranje komunalnih odpadkov tako, da se k vsaki hiši dodeli smetnjake za ločeno 
zbiranje odpadkov in se le te ob določenih dnevih odvaža. Do ponovne vzpostavitve 
stanja pa predlagam, da se v skladu s Koncesijsko pogodbo med MONG in Komunalo 
Nova Gorica pristopi k dogovoru za ustrezno znižanje cen komunalnih storitev glede na 
velike prihranke pri pridobivanju odpadkov, ki nastajajo tudi po zaslugi krajanov pri 
zdajšnjem novem načinu ločenega zbiranja komunalnih odpadkov. Zmanjševanje količin 
odpadkov zaznava tudi Komunala Nova Gorica. Naprošam tudi pristojno občinsko 
službo, da pripravi in mi v čim krajšem času posreduje poročilo o tem, kaj je bilo do zdaj 
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v tej zadevi narejenega s strani MONG, Komunale Nova Gorica in KS Kromberk, da bi 
se stanje izboljšalo oz. vrnilo v prvotno stanje. 
 

  -      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pobudo:  
Na parkiriščih pred bloki v mestu se vse pogosteje pojavlja parkiranje gospodarskih 
vozil, kombijev in manjših avtobusov na parkiriščih pred stanovanjskimi bloki, ki so 
namenjeni osebnim vozilom stanovalcev, tudi čez noč ali pa so tam našli kar stalno 
parkirišče. Stanovalci blokov zato pogosto ne morejo svojega osebnega vozila parkirati 
v neposredni bližini bivališča, kar je zelo moteče predvsem za starejše, invalide in 
bolne, ki morajo parkirno mesto iskati drugod v mestu. Na ta problem je opozorilo tudi v 
razpravah že več svetnikov. 
Odlok o ureditvi prometa v naseljih mestnega značaja Mestne občine Nova Gorica, 
sankcioniranje tovrstnega parkiranja gospodarskih vozil in manjših avtobusov pred 
stanovanjskimi bloki ne definira dovolj natančno, zato je tudi nadzor s strani  občinskih 
redarjev neučinkovit oziroma se sploh ne izvaja. 
Zaradi opisane situacije in vse večjih potreb po parkiriščih za manjša gospodarska 
vozila, kombije in manjše avtobuse, dajem svetniško pobudo, da se uredi parkirišče, ki 
bo namenjeno izključno gospodarskim vozilom in ostalim vozilom, ki se uporabljajo za 
opravljanje dejavnosti. 
Predlagam tudi, da se Odlok o ureditvi prometa v naseljih mestnega značaja Mestne 
občine Nova Gorica, ki je v veljavi od 9.4.1996 dalje, mesto pa je od tega časa naprej 
dobilo tudi drugačno prometno ureditev, spremeni v tistih določbah, kjer je to potrebno 
in ga posodobi glede na dejansko situacijo in potrebe, ki so nastale v mestu. 

 
  -      svetnika Antona Peršiča – naslednje vprašanje: 

Zanime me, v kakšni fazi je realizacija projekta "Dom krajanov Osek"? 
Odkar je župan to investicijo obljubil v predvolilni kampaniji, imamo letos že tretjič v 
proračunu rezervirana sredstva za ta projekt, vendar, da bo dom zgrajen ni več stvar 
odvisna od krajanov in KS, kot se večkrat sliši, pač pa od druge višje sile in predvsem 
vas-občinske uprave, ki vas tudi sprašujem, kaj morate še narediti in ali lahko to tudi 
naredite, da bo investicija zaživela. 

 
-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednji predlog: 

Vprašanje je v zvezi z zamenjavo postopka na parcelah Pod Grčno, pač kako se pride 
na ta famozni spisek, da lahko občan to naredi. (priloga)   
 
 

 Medobčinski upravi MONG in Občine Brda  
 
  -      svetnika mag. Tomaža Slokarja – naslednjo pobudo: 

Večkrat sem opazil na naših semaforiziranih križiščih, predvsem na križišču med 
Erjavčevo in Delpinovo ulico, glede na njegovo razprostranost, da prihaja do zapletov, ki 
so tudi že videno lahko zelo nevarni za pešce, ko avtomobili ne uspejo pravočasno  
izprazniti križišča, pešci pa imajo že signalizirano prosto pot čez prehod za pešce. 
Sklepam, da do tega prihaja zato, ker je časovni zamik med zaprtjem križišča za 
avtomobile v eni smeri in odprtjem prehoda za pešce v drugi, prečni smeri, prekratek. 
To so po mojem opažanju dogaja tudi takrat, ko je avtomobilu, skladno s prometnimi 
predpisi, še dovoljeno zapeljati v križišče. 
Pristojne občinske službe prosim, da preverijo opisano situacijo na vseh semaforiziranih 
križiščih v mestnem jedru in tudi drugod, kjer se take situacije lahko pripetijo.   

     
 

 Stanovanjskemu skladu MONG – javni sklad  
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 -     svetnice Kaje Draksler – naslednje nestrinjanje s prejetim odgovorom in   
       vprašanje:  

Drugo nestrinjanje je še vedno z odgovorom, ki sem ga prejela od Stanovanjskega 
sklada na temo investicije v Čepovanu. Z nestrinjanjem hočem na en način izraziti 
podporo vsem podjetnikom, obrtnikom, vsem delavcem, ki so delali na objektu v 
Čepovanu in za svoje delo še niso dobili plačila. To je sedaj že pol leta, zato me 
zanima, ali so bila sredstva na tej postavki v celoti porabljena namensko, ali so bila 
deloma porabljena za kaj drugega? Zanima pa me tudi, ali je Stanovanjski sklad že 
pričel s super nadzorom? 

 

  
 

Miran Ljucovič  
             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 
 


